
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 226
van ADELINE BLANCQUAERT
datum: 7 december 2021

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Partnergeweld  -  Mannelijke slachtoffers

Mannelijke slachtoffers van seksueel geweld of intrafamiliaal geweld blijven vaak onder de 
radar. Ze doen minder vaak aangifte omdat ze zich vaak schamen over het geweld. 
Daarnaast worden in onze maatschappij vrouwen meestal niet als geweldplegers 
beschouwd. 

Om een effectief beleid uit te bouwen is het nochtans nodig om accurate cijfergegevens 
over dit fenomeen te verzamelen. Op 10 december 2020 stelde ik al een schriftelijke vraag 
over deze problematiek (nr. 354 aan coördinerend minister Demir). Ter opvolging graag 
antwoord op volgende vragen.

1. Kan de minister meedelen hoeveel mannen slachtoffer worden van partnergeweld? 
Graag een overzicht van de cijfergegevens van de verschillende instanties die ermee 
in aanraking komen.

2. Hoeveel mannelijke slachtoffers werden het afgelopen jaar opgevangen in het kader 
van huiselijk geweld?

3. Hoeveel oproepen kreeg de hulplijn 1712 de afgelopen drie jaar van mannelijke 
slachtoffers? Graag een overzicht per jaar.

4. Hoe evalueert de minister deze cijfers?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (226), Wouter Beke (147).



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 226 van 7 december 2021
van ADELINE BLANCQUAERT

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Wouter Beke, Vlaams minister 
van Welzijn, Volksgezondheid, Gezin en Armoedebestrijding.


